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Kajakaš Uroš Kodelja v včerajšnjem finalu na desetem mestu 

Usoden srednji del proge 
Novogoričan je izpustil veliko priložnost za odličen rezultat  -  Zlato Francozu 

Benoitu Peschierju 

 

Po šestem mestu Simona Hočevarja v 
tekmovanju kanuistov je pričakovanja 
izpolnil tudi edini slovenski kajakaš v 
Atenah Uroš Kodelja. Na olimpijski progi 
Heleniko na starem atenskem letališču se 
je kot osmi uvrstil v finale, v odločilni 
vožnji pa je naredil preveč napak in končal 
na desetem mestu. Zlato odličje je 
zanesljivo osvojil Francoz Benoit Peschier, 
ki je za več kot dve sekundi prehitel 
zmagovalca letošnjega svetovnega pokala, 
Britanca Campbella Walsha, tretji pa je bil 
še en Francoz Fabien Lefevre. 
 
Tridesetletni Uroš Kodelja, ki je prvič nastopil 
na olimpijskih igrah, se je že na začetku prve 
vožnje z ramenom dotaknil protitočnih vrat, 
potem ko ga je deroča voda odnesla izven 
smeri. Kljub temu se je z osmim časom 
zanesljivo uvrstil v finale, brez dotika pa bi 
pred odločilno vožnjo zasedal celo četrto 
mesto. "Vidiš, kaj si zapravil. Upam, da boš 
šel zato "našpičen" na drugo progo," mu je 
pred finalno vožnjo dejal trener Andrej Jelenc. 
 
V finalni vožnji je Novogoričan začel izredno 
hitro, si pri prvem vmesnem času nabral že 
sekundo in pol prednosti pred tekmeci, nato 
pa je naredil več napak, ki so ga stale odlične 
uvrstitve. V srednjem delu je izgubil pet 
sekund, slabo pa je odpeljal tudi zadnji del. 
Skozi zadnja vratca je zapeljal kar vzvratno. 
"Bistvena napaka je bila tista sredi proge, na 
koncu sem verjetno izgubil le kakšno sekundo 
ali dve. Škoda, čeprav sem izpolnil svoja 
pričakovanja in želje, sem malce razočaran, saj je bila medalja realno dosegljiva," je po tekmovanju 
razmišljal Uroš Kodelja. 
 
Andrej Jelenc je bil zadovoljen z Uroševo uvrstitvijo v finale, ostal pa je grenak priokus, saj so bile 
razlike pred zadnjo vožnjo zelo majhne in zato tudi medalja ni bila nedosegljiva. "Olimpijska tekma je 
vedno nekaj posebnega. Tudi favoriti delajo napake. Treba bi bilo odpeljati tekoče, hitro in seveda 
brez napak, pa bi morda osvojili kolajno. Tudi po prvi vožnji še nič ni bilo izgubljeno, saj druge proge 
nihče ni izpeljal brez težav," je povedal Jelenc. Trener je olimpijsko tekmovanje ocenil za pozitivno in 
hkrati napovedal, da se v slovenskem kajaku in kanuju obeta zamenjava generacij: "Za nekatere 
tekmovalce so bile verjetno to zadnje olimpijske igre oziroma zadnja priložnost za uvrstitev nanje, saj 
za njimi prihaja nov rod nadarjenih tekmovalcev, ki glasno trka na vrata članske reprezentance." 
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Francoz Benoit Peschier je bil med kajakaši 
najhitreje opravil z brzicami. 
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